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Številka: 900-3/2024/14 

Komenda, 20. 11. 2024 

 

ZAPISNIK 

 

4. redne seje Sveta zavoda OŠ Komenda Moste, ki je potekala v sredo, 13. novembra 

2024, ob 18.00 v učilnici št. 12 osnovne šole v Komendi. 

 

Prisotni člani Sveta zavoda: Kaja Breznik Ladinik, Andreja Burja Čerin, Davor 

Klemen, Andreja Kosec, Romana Kump, Katarina Marin Hribar, Polona Osolnik, 

Romana Ravnikar, Jaka Šalej. 

Janez Štebe se je seji pridružil ob 19.15 

Odsotna: Aleksandra Majcen. 

Drugi prisotni:  

- Barbara Podjed, vodja knjižnice v Mostah (sejo zapustila ob 18.25) 

- Mateja Kruhar, sindikalna zaupnica. 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje  

2. Pregled predlaganih sprememb Poslovnika o delu Sveta zavoda OŠ Komenda 

Moste 

3. Seznanitev s poročilom o obisku predstavnikov staršev in ustanovitelja v šoli v 

Mostah  

4. Seznanitev z Okrožnico MVI o redni delovni uspešnosti ravnatelja iz naslova 

povečanega obsega dela 

5. Seznanitev s Pravilnikom o delovanju šolske knjižnice 

6. Razno 

 

Predsednica Sveta zavoda Andreja Burja Čerin je na začetku pozdravila vse člane 

sveta in predstavila druge navzoče. Povedala je, da je zapisnikarica Polona Osolnik in 
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da je navzočih 10/11 članov (eden izmed članov se seji priključi z zamudo), kar pomeni, 

da je seja sklepčna. 

 

Sprejme se 1. sklep: 

4. redna seja Sveta zavoda OŠ Komenda Moste je sklepčna. Prisotnih je 10 

članov (eden izmed članov se seji priključi z zamudo). Zapisnikarica je Polona 

Osolnik. Sklep je sprejet soglasno. 

 

Predlogi članov Sveta zavoda k dnevnemu redu: 

- Točka 2. (poslovnik) in 5. (Pravilnik o delovanju šolske knjižnice) se zamenjata. 

 

Sprejme se 2. sklep: 

Novi dnevni red 4. redne seje Sveta zavoda OŠ Komenda Moste se glasi: 

1. Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje  

2. Seznanitev s Pravilnikom o delovanju šolske knjižnice 

3. Seznanitev s poročilom o obisku predstavnikov staršev in ustanovitelja v 

šoli v Mostah  

4. Seznanitev z Okrožnico MVI o redni delovni uspešnosti ravnatelja iz 

naslova povečanega obsega dela 

5. Pregled predlaganih sprememb Poslovnika o delu Sveta zavoda OŠ 

Komenda Moste 

6. Razno 

 

Sprejme se 3. sklep: 

Novi dnevni red 4. redne seje Sveta zavoda OŠ Komenda Moste je soglasno 

sprejet. 
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K 1. točki: 

Predsednica predstavi tekoče zadeve v zvezi s 3. redno sejo in predstavi zapisnik 2. 

korespondenčne seje. 

Članom pove, da je ravnatelj poročal, da ga. Mateja Jerina ne želi biti več v pritožbeni 

komisiji OŠ Komenda Moste. 

Predlagamo, da se ravnatelj obrne na OŠ Marije Vera, s katero smo v preteklosti 

sodelovali, in prosi za dodelitev predstavnika zunanje institucije v Pritožbeno komisijo 

OŠ Komenda Moste za mandat 2024–28 (predlog: ga. Klavdija Krevs). 

 

Sprejme se 4. sklep: 

Ravnatelja se pozove, da se dogovori z OŠ Marije Vera za sodelovanje v 

pritožbeni komisiji. Nato se prenovi predlog članov in izda sklep o imenovanju 

Pritožbene komisije OŠ Komenda Moste za mandat 2024–28. 

 

Sprejme se 5. sklep: 

Zapisnik 2. korespondenčne seje je soglasno sprejet. 

 

K 2. točki: 

Knjižničarka Barbara Podjed predstavi novi Pravilnik o delovanju šolske knjižnice. V 

prilogah je opisan obratovalni čas, hišni red in cenik.  

 

Knjižničarka izpostavi novosti: 

- za zamudnino izposojenega knjižnega gradiva se po ceniku plača simboličen znesek 

0,05 € na dan, 

- za plačevanje zamudnine so se odločili kot vzvod, da bodo učenci redno vračali 

gradivo, še posebej knjige za domače branje. Na prekoračitev roka izposoje so učenci 

najprej ustno, nato pisno opozorjeni. Če učenec kljub temu gradiva ne vrne 

pravočasno, plača zamudnino, ki je obračunana po ceniku v prilogi,  

- za izgubljeno/poškodovano/uničeno knjižno gradivo se plača po ceniku, 

- za izgubljeno ali uničeno knjižnično gradivo član knjižnice plača odškodnino, ki je 

sorazmerna vrednosti uničenega gradiva. 
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Knjižničarka opozori, da so učenci ob prejetju učbenikov dolžni le-te oviti, da se 

zaščitijo pred obrabo. Normalna obraba učbenikov je pričakovana, malomarna obraba 

pa se označi v sistem Cobiss. 

Ker je izpostavljeno, da ima veliko učencev še neovite učbenike, člani Sveta zavoda 

predlagajo, da se na Svetu staršev opozori, da se morajo učbeniki oviti.  

 

Predlog članov Sveta zavoda, da knjižničarki predstavita novi Pravilnik še na Svetu 

staršev. 

 

Sprejme se 6. sklep: 

Svet se seznani z novim Pravilnikom o delovanju šolske knjižnice in predlaga, 

da se ga predstavi na Svetu staršev. Sklep je soglasno sprejet. 

 

K 3. točki 

Člani se seznanijo s Poročilom ogleda šole v Mostah s strani predstavnikov staršev in 

ustanovitelja.  

Romana Ravnikar in Polona Osolnik poročata o sestanku z ravnateljem, kjer so se 

dogovorili, da se v poročilo doda še: 

- slabo delujoč internet v nekaterih šolskih prostorih, 

- glede uporabe računalniške učilnice poskrbljeno, da bodo prenosniki ob ponedeljkih, 

sredah in petkih prve tri šolske ure pripravljeni za takojšnjo uporabo. 

Andreja Kosec izpostavi, da je v letnem delovnem načrtu šole že vrsto let obstajal 
zapis, da šola v Mostah ni ustrezna in je stavbo potrebno pregledati in urediti, kar pa 
ni prispevalo k reševanju problematike. Mnenja je, da je način, da se problematiko 
izpostavi direktneje - županu z dopisom in občinskemu svetu na seji, učinkovitejši. 
Člani sveta se s tem strinjajo. Člani Sveta zavoda so tudi mnenja, da je s strani 
strokovnjakov nujno potreben tudi pregled obeh šol v Mostah in Komendi glede 
potresne varnosti. 
 
Predsednica pove, da so šolo obiskali predstavniki MVI in župan občine Komenda, ki 

so si ogledali kuhinjo v Komendi v zvezi z idejo o ureditvi centralne kuhinje za šolo in 

vrtec (morda tudi za dom za upokojence). Člani Sveta so mnenja, da so načeloma za 

to, da kuhinja ostane v šoli, želijo pa si pridobiti več informacij. 

Poleg zagotovitve obveznih sanacijskih ukrepov pa tudi v zvezi z morebitno gradnjo 

šolske kuhinje je podana pobuda članov, naj se celostno razmišlja ter se naredi vizija 
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za OŠ Komenda Moste za 10 let vnaprej. V ta namen se na eno izmed sej Sveta 

zavoda povabi g. župana. 

 

Sprejme se 7. sklep: 

Člani se seznanijo s Poročilom ogleda šole v Mostah in dopolnitvami. Ravnatelja 

se pozove, da Poročilo Sveta zavoda o šoli v Mostah predstavi na naslednji 

občinski seji. Na eno izmed sej Sveta zavoda se povabi g. župana.  

 

K 4. točki 

Predsednica predstavi okrožnico Ministrstva o RDU. Člani se seznanijo z dopisom.  

 

Sprejme se 8. sklep: 

Ravnatelja se pozove, da glede na poslano okrožnico MVI o RDU sporoči, ali 

obstajajo elementi za sklenitev dogovora za izplačilo delovne uspešnosti iz 

naslova povečanega obsega dela pri opravljanju rednih delovnih nalog za mesec 

december in v prihodnje. Pisni odgovor naj Svetu zavoda posreduje do 1. 12. 

2024 in navede vir sredstev, iz katerega bodo sredstva izplačana.  

 

K 5. točki: 

Člani sveta obravnavali Poslovnik o delu Sveta zavoda OŠ Komenda Moste in 

predlagane spremembe. 

Člani Sveta se strinjajo s predlogi sprememb, ki so v dokumentu (Komentarji k 

predlogom predstavnikov staršev v svetu zavoda za spremembe poslovnika delovanja 

sveta zavoda OŠ Komenda Moste) obarvani zeleno.  

O predlogih, ki so v dokumentu obarvani rumeno, člani sveta razpravljajo in se 

dogovorijo za ohranitev zapisa oz. popravke. 

Glede postopka obravnave in odločanja o pritožbah delavcev šole člani soglašajo, da 

je besedilo preobsežno in zapisano v preveč strokovnem jeziku. Strinjajo se, da bi 

zapis postopka poenostavili.  

Predlagajo, da sindikalna zaupnica obstoječi predlog zapisa postopka obravnave in 

odločanja o pritožbah delavcev šole posreduje v preveritev na sindikat in prosi za 

predloge, kako preoblikovati zapis postopka, da bo bolj operativen za Poslovnik.  
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Sprejme se 9. sklep: 

Za ureditev čistopisa dogovorjenih sprememb Poslovnika se oblikuje delovna 

skupina v sestavi: Kaja Breznik Ladinik, predstavnica staršev; Jaka Šalej, 

predstavnik ustanovitelja; in Romana Kump, predstavnica šole. 

 

K 6. točki/razno: 

Predstavniki staršev se pozanimajo o realizaciji pobude, sprejete na Svetu staršev, da 

bi v letošnjem letu izvedli valeto na drugačen način. Po izvedenem programu naj bi v 

športni dvorani plesna šola poskrbela za animacijo, namenjeno učencem. Davor 

Klemen pove, da je kot predsednik sveta staršev o predvidenem programu prosil za 

mnenje predstavnike devetih razredov v svetu staršev. Mnenje predstavnikov je 

opredelil kot zelo pozitivno, s pripombo, da starši pričakujejo pravočasno obveščanje 

o celotni izvedbi valete s strani šole. Dodal je, da je o tem obvestil tudi ravnatelja. 

Predsednica pove, da so učitelji o tem seznanjeni, da pa učenci nad idejo niso najbolj 

navdušeni. Dogovorjeno je, da učitelji z učenci izvedejo uradni program valete in se 

poslovijo, naknadne dejavnosti pa so v domeni učencev in staršev. S plesno šolo je 

sklenjen dogovor o izpeljavi animacije po koncu valete. Opozori, da je v sodelovanju z 

vodstvom šole, ki je upravitelj športne dvorane, treba poskrbeti za varovanje in dodatno 

čiščenje. Predstavniki staršev povedo, da so za to pripravljeni zbrati sredstva. 

Glede delovne sobote, 10. maja 2025, predstavniki staršev potrdijo, da je bilo na Svetu 

staršev domenjeno, da starši prevzamejo organizacijo in bodo sodelovali po svojih 

najboljših močeh. Z dogovarjanjem o organizaciji le-te starši začnejo po bazarju. 

Predstavniki šole člane seznanijo, da je bilo na pedagoškem sestanku izpostavljeno, 

da do zdaj še niso bili izdani potni nalogi in povrnjeni potni stroški za mesec avgust. 

Prav tako izvajalcem izobraževanja projekta Sobivanje ni bilo plačano izobraževanje 

za učitelje naše šole, ki v projektu sodelujejo. 

Predstavniki šole povedo, da je bilo na plačilnih listah učiteljev v zadnjih mesecih 

narejenih veliko napak. Učitelji so vodstvo prosili za sestanek, na katerem bi 

predstavnik računovodstva učiteljem razložil posamezne postavke na plačilnih listah. 

 

Člani dajo pobudo, da se do naslednje seje: 

- s strani ravnatelja pridobi informacije, kaj je v tem letu revidirano;  

- pozove ravnatelja, da pripravi 5-letni razvojni program šole;  
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- pozove ravnatelja, da bi bila delovna uspešnost, ki mora biti javno objavljena, 

delavcem na voljo za ogled na obeh lokacijah, npr. v zbornici v Komendi, v Mostah pa 

v pisarni svetovalne službe. 

- pozove ravnatelja, da Svetu zavoda predstavi, kako in kam se razporejajo sredstva 

iz občine. 

 

 

 

Zapisala                                                                                    Predsednica Sveta šole  

Polona Osolnik                                                                         Andreja Burja Čerin 

 

 

 

 

 

 

Priloge: 

- Lista prisotnih 

- Zapisnik 2. korespondenčne seje 

- Pravilnik o delovanju šolske knjižnice 

- Poročilo o obisku predstavnikov staršev in ustanovitelja v šoli v Mostah 

- Okrožnica MVI o RDU iz naslova povečanega obsega dela 

- Predlagane spremembe Poslovnika o delu Sveta zavoda OŠ Komenda Moste 

 

 

 

 

Poslano: 

- članom Sveta zavoda 

- Mateji Kruhar, SVIZ 

 


